
Hej Eva og Erik 
Jeg har som næstformand ikke fået fremlagt nogen former for planer i den retning. Og jeg 
er endda næstformand for teknisk udvalg. 
Der er masser af mennesker og ikke mindst dem 
der handler med ejendomme - har drømme om at bygge…  
 
Vi vurdere alle lokal planer og projekter samt helhedsplaner udfra om det giver mening for 
bysamfundet.. og der er om der grønne områder, institutioner, trafikale muligheder og 
boliger til alle indkomster i nærområdet… 
 
Det vil vi også gøre når vi ser et konkret projekt. 
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